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Hej. 

Jeg har gennem længere tid, undret mig over hvordan der fastsættes et fast beløb for en evt. 

hastigheds bøde. 

Det er ikke fordi jeg selv har fået en hilsen, men en bekendt til mig, som er  blevet standset med en 

for høj fart og derved inkasseret et bødeforlæg. 

En person med en års indtægt på 100.000 Kr bliver straffet med samme beløb, som en person med 

en årlig indtægt på 1.000.000 kr. Dette er ikke en fair måde, at taksere en bøde på. Bøder bør være 

indkomst afhængig, da den med højeste indkomst, ikke anser beløbet som en straf, han opdager det 

næppe. De personer som er lavt lønnet, kan selv ved en mindre forseelse som for høj hastighed og 

manglende brug af sikkerhedssele miste mere end 25 % af en måneds indkomst og det gør ondt og 

kan medføre manglende afdrag af f.eks et lån. 

Når forseelsen drejer sig om spiritus kørsel, er straffen indkomst afhængig. Retfærdigt, men hvorfor 

bare den??? 

 

Jeg mener der bør granskes lidt i, hvordan der straffes retfærdigt. 

 

Med venlig hilsen 

Erik Huber 
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